

## “Transcending 100” World Record Creation Campaign 2020 FAQs

October 2020

---

### 1. Why do you launch the “Transcending 100” World Record Creation Campaign?

---

The two Wah Yan Colleges have been celebrating their 100/95th Anniversaries since September 2019. Taking this opportunity, the Foundation and the two Past Students’ Associations would like to organise an event for the two Schools, with a view to:

- a. Commemorating the selfless love of the Jesuits and achievements of the Schools
- b. Further enticing the bonding between alumni and the Schools through participations
- c. Walking the walk the spirit of “Men for and with Others” by delivering 10,000 fortune bags to needy seniors at the Caritas community centres
- d. Raising much-needed fund (e.g. \$10 million) to sustain quality education: small class teaching, teacher formation and whole person development programmes for pupils at Wah Yan

---

### 2. How much fund has been raised from the Campaign thus far?

---

Response is slow because of the pandemic, bad economy and uncertainty if we can host the event as scheduled.

---

### 3. Who will benefit from this Campaign?

---

Our Schools will get a World-record recognition. 10,000 needy seniors will each get a fortune bag. Funding raised will enable Wah Yan to continue small class teaching, teacher formation and whole person development programmes for young Wahyanites.

---

### 4. How much of my donation will go to the Schools?

---

Around 85% of the donations will go to the Schools. The Organising Committee is working to further minimise the cost.

---

### 5. Why is expense incurred?

---

Production of the scarfs, fortune bags and the contents and venue setup are the only expenses. In fact, some alumni have sponsored these expenditures.

---

### 6. What does a fortune bag offer?

---

Each bag will contain a scarf, some high quality tea bags, skin care products and health supplements suitable for elderlies.



---

7. What will happen if you do not meet the \$10 million fundraising target?

---

We are doing our best to reach the target soonest. Failing this, the teaching initiatives mentioned above may need to be down-sized/discontinued. Sadly it will break our promise to teachers and pupils at Wah Yan.

---

8. In view of the health threat and bad economy, will the event be cancelled?

---

The event will not be cancelled because we have to meet the urgent needs of the Schools. We will monitor the situation and make a swift decision in October 2020. Postponement will be made in case the pandemic persists.

---

9. Why should I donate now if you may postpone the event?

---

To get ready to launch the event when situation permits, we are producing the scarfs and fortune bags and venue setup and have to settle these costs soonest. What matters most, the Foundation does not have sufficient reserve to sustain the teaching initiatives in the coming years. Therefore we call upon alumni and friends to donate now to help amass funding for these two urgent needs.

---

10. Can I just buy the certificate or more than one certificate please?

---

The goal is to amass sufficient funding to create 10,000 bags. Hence you can only buy an official certificate by donating a bag. Multiple certificate purchase per bag donation is allowed.

---

11. Can I take part in the record creation?

---

Patrons and Sponsors will be invited to create the record with our record creators. Please click: <http://www.wahyanonefamily.org/world-record-creation.html> or call Monty Fong (9321 6011) or Stephen Lam (9687 0116) for detail.

---

「穿越 100」世界紀錄創造日常見問題解答。

2020 年 10 月

---

1. 為何要發起「超越 100」世界紀錄創造運動?

自 2019 年 9 月起，兩所華仁書院已經展開其 100/95 周年紀念活動。華仁一家基金會和兩華舊生會組織是次活動，以期:

- a. 創造一個屬於華仁的世界紀錄，紀念耶穌會士對華仁的無私關愛及學校的成就
- b. 通過參與活動進一步加強校友與學校之間的聯繫
- c. 贈送 10,000 個福袋與明愛中心有需要的長者，身體力行 "Men for and with Others" 精神
- d. 籌集急需的資金 (目標為 1,000 萬港元)，以維持兩所華仁的優質教育，如小班教學、教師培訓和學生全人發展計劃

---

2. 目前為止，此活動中籌集了多少資金?

由於疫情流行，經濟不景，以及未知活動能否如期舉行，至今籌款進展緩慢。

---

3. 誰能從此活動中受益?

兩所華仁將得到健力士世界紀錄認證，並可以利用籌得款項，繼續推行小班教學、教師培訓及學生全人發展計劃。同時，10,000 名有需要的“老友記”每人將獲贈一個福袋。

---

4. 我的捐款有多少捐給學校?

大約 85%的捐款將捐贈給學校。活動籌委會正致力將成本降到最低。

---

5. 為何會產生成本?

生產圍巾、福袋及其盛載物和場地設置是唯一的成本。事實上，有校友經已贊助了部分開支。

---

6. 福袋內有什麼?

每個福袋包含一條圍巾和適合長者的保健品、高級茶包及護膚品。

---

7. 如果沒有達到 1,000 萬港元的籌款目標，會有什麼後果?

我們正在盡最大努力向校友及各界善長募捐，務求盡快達到籌款目標。否則，我們可能需要減少甚至暫停資助上述教學計劃，打破我們對華仁師生的承諾，甚為可惜。

---

8. 鑒於健康威脅和經濟不景，會不會取消活動?

我們旨在滿足學校的迫切需要，為此不會取消活動。我們會在 10 月按疫情變化作出決定，若然疫情持續，活動將推遲。



---

9. 若然活動推遲，為何要現在我要捐款？

圍巾及福袋製作，以及場地佈置設計等工作已經進行得如火如荼，我們必須支付其中一些費用。最逼切的是，基金會沒有足夠的儲備來支持母校維持未來數年的教學計劃。因此，我們呼籲校友和各位善長立即捐款，幫助我們達成上述目標，共渡時艱。

---

10. 我可以購買多少張世界紀錄證書？

我們的目標是籌集足夠的資金製造 10,000 個福袋。因此您只要捐贈至少一個福袋，就可以獲得購買證書的資格，數目不設上限。

---

11. 我可以參加記錄創建嗎？

贊助人(Patron)及主捐款人(Sponsor)將獲邀參加創造紀錄活動。

詳情請瀏覽：<http://www.wahyanonefamily.org/world-record-creation.html> 或致電方永康 (9321 6011)或林思煒 (9687 0116) 查詢。

---